

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ

ՄԱԹԵՄԱՏԻԿԱ

Ա. Ա. Ալեքսանյան, Ա. Վ. Մինասյան – Վերջավոր դաշտի ենթաբազմությունների հա- րակից դասերով ծածկույթի բարդության վերին գնահատականը	287
Կ. Ա. Նավասարդյան – Միակության թեորեմներ ըստ Վիլենկինի և Հասարի ընդհանրաց- ված համակարգերով բազմապատիկ շարքերի համար	292

ՄԵԽԱՆԻԿԱ

Գ. Ե. Բաղդասարյան – Մահքի մակերևութային ալիքների գոյությունը և տարածման բնույթը մագնիսաստրիկցիոն կիսատարածությունում	297
Մ. Վ. Բելուբեկյան – Առաձգական սալերի տեսության ազատ եզրի պայմանների մասի...	306
Ս. Մ. Հովհաննիսյան – Կոնսոլային ձողի կինեմատիկ գրգռմամբ ներքին շփման որոշումը	311

ՕՐԳԱՆԱԿԱՆ ՔԻՄԻԱ

Հ. Ռ. Գևորգյան – Մեթիլֆենիլ(պրոպ-2-ինիլ)(3-ալկենիլ- կամ 3-արիլպրոպ-2-ինիլ)-, - ալիլ(3-ֆենիլպրոպ-2-ինիլ)ամոնիում բրոմիդների վարքը ջրային հիմքի պայմաններում և 2- մեթիլ-2-ֆենիլիզոնիդոլինիում և -բենզո[Ֆ]իզոնիդոլինիում բրոմիդների ջրա-հիմնային ճեղ- քումը	320
---	-----

ՆԵՅՐՈՔԻՄԻԱ

Ս. Հ. Ղազարյան, Ռ. Գ. Պարոնիկյան – N-տեղակալված նեյրոամինաթթուները և դիպեպտիդները որպես հակացնցումային միջոցներ	328
--	-----

ԿԵՆՍԱՔԻՄԻԱ

Ա. Գ. Գևորգյան, Ա. Ա. Աղաբաբովա, Ն. Խ. Ալշուջյան, Մ. Ի. Աղաջանով – Միկրոբիոտայի փոփոխությունները և մորֆոհիստոքիմիական տեղաշարժերը մկների մոտ դեկստրան սուլֆատ նատրիումի ազդեցության ներքո	333
---	-----

ԲՈՒՄԱԲԱՆՈՒԹՅՈՒՆ

Ժ. Հ. Վարդանյան – Ծառաբույսերի գեղազարդության գնահատման մեթոդաբանական ասպեկտները	340
Բովանդակություն 117-րդ հատորի	350

СОДЕРЖАНИЕ

МАТЕМАТИКА

<i>А. А. Алексанян, А. В. Минасян</i> – Верхняя оценка сложности покрытия смежными классами подмножеств конечного поля	287
<i>К. А. Навасардян</i> – Теоремы единственности для кратных рядов по системе Виленкина и обобщенной системе Хаара	292

МЕХАНИКА

<i>Г. Е. Багдасарян</i> – Существование и характер распространения сдвиговых поверхностных волн в магнестрикционном полупространстве	297
<i>М. Б. Белубекян</i> – О граничных условиях свободного края теории упругих пластин	306
<i>С. М. Оганесян</i> – К определению внутреннего трения при кинематическом возбуждении консольного стержня	311

ОРГАНИЧЕСКАЯ ХИМИЯ

<i>А. Г. Геворкян</i> – Поведение бромидов метилфенил(проп-2-инил)(3-алкенил или 3-арилпроп-2-инил)-, -аллил(3-фенилпроп-2-инил)аммония по отношению к водной щелочи и водно-щелочное расщепление бромидов 2-метил-2-фенилизоиндолиния и -бензо[<i>f</i>]изоиндолиния	320
---	-----

НЕЙРОХИМИЯ

<i>С. А. Казарян, Р. Г. Пароникян</i> – N-замещенные нейроаминокислоты и дипептиды как противосудорожные средства	328
---	-----

БИОХИМИЯ

<i>А. Г. Геворкян, А. А. Агабабова, Н. Х. Алчуджян, М. И. Агаджанов</i> – Изменение микробиоты и морфогистохимические сдвиги у мышей под воздействием декстран сульфата натрия	333
--	-----

БОТАНИКА

<i>Ж. А. Варданян</i> – Методологические аспекты оценки декоративности древесных растений	340
---	-----

Содержание 117-го тома	353
------------------------------	-----

CONTENTS

MATHEMATICS

<i>A. A. Alexanian, A. V. Minasyan</i> – An Upper Bound for the Complexity of Coset Covering of Subsets in a Finite Field	287
<i>K. A. Navasardyan</i> – Uniqueness Theorems for Multiple Series with Respect to Vilenkin and Generalized Haar Systems	292

MECHANICS

<i>G. Y. Baghdasaryan</i> – Existence and Propagation Character of Shear Surface Waves in Magnetostrictive Half-Space	297
<i>M. V. Belubekyan</i> – On the Free Edge Boundary Conditions of the Elastic Plate Theory	306
<i>S. M. Hovhannisyan</i> – To the Definition of Internal Friction at Kinematic Excitation of Cantilever Beam	311

ORGANIC CHEMISTRY

<i>H. R. Gevorgyan</i> – Behavior of Methylphenyl(prop-2-ynyl)(3-alkenyl- or 3-arylprop-2-ynyl)-, -allyl(3-phenylprop-2-ynyl)ammonium Bromides in Relation to Water-Base Condition and Water-Base Cleavage of 2-methyl-2-phenylisindolinium and -benzo[f]isindolinium Bromides	320
--	-----

NEUROCHEMISTRY

<i>S. A. Ghazaryan, R. G. Paronikyan</i> – N-substituted Neuroamino Acids and Dipeptides as Anticonvulsants	328
---	-----

BIOCHEMISTRY

<i>A.G. Gevorgyan, A. A. Agababova, N. Kh. Alchudzhyan, M. I. Agadzhanov</i> – Changes in the Microbiota and Morphohistochemical Shifts in Mice under the Influence of Dextran Sodium Sodium	333
--	-----

BOTANY

<i>Zh. H. Vardanyan</i> – Methodological Aspects of Evaluation of the Ornamental of Woody Plants	340
Contents of 117 th volume	356